
Уважаеми г-н Чобанов, 

Последните Ви деиствия – казвате в национален ефир как ще има уседналост, после се 

оказва , че ще има, ама не сега, показват само безсилието Ви да се справите със 

ситуацията и е доста несериозно от Ваша страна.  

Уседналост трябва да има. Сега какво се получава? – пускат се някакви места, 

всеки  преценя шанса си да влезне в градина в квартала и стои на опашката там, където 

е най-голям шанса, а не в най-близко разположената му градина.  

Да, има значение и броя на хората, идващи да работят и живеят в гр. София, но след 

като позволява Столична община да се строи е редно и да се замисли къде ще бъдат 

настанени децата на купуващите жилище.  

Предлагам следното: 

1.       1. Да има уседналост, която е за период от 1г. и да се доказва с нотариален акт 

или  договор за наем, за да се избегнат злоупотребите.  

2.     2.   Да се премахне К6. Защо след като едното дете е имало „късмет от лотарията” да 

бъде прието и другото? Нали децата са равни, нека участват с равен шанс?  

3.      3.  Да се премахне К8. С какво децата с разлика до 2г. са по-различни от моите, които са 

с 6г. разлика? Защо „наказвате” децата с по-голяма разлика? Защото родителите им са 

избрали да работят преди да имат второ дете ли?  

4.       4. Увеличаване на таксата на детските градини и ясли за сметка на заплатите на 

помощния персонал и назначаване на допълнителен персонал в групите.  

5.      5.  Ваучери за неприетите деца, които да бъдат използвани в ЧДЗ или детски центрове.   

При тази демографска криза е абсурдна създалата се ситуация с недостиг на места в 

детските заведения.  

 


